

修改标记	区域	修改内容	修改人	日期

超薄桌面风扇

D8使用说明书

安全指引

1.本产品不得由存在肢体、感官或精神能力缺陷或缺少使用经验和知识的人(包括儿童)使用,除非有负责他们安全的人对他们进行与本产品使用有关的监督或指导;

2.在使用本产品时应照看好儿童,确保他们不玩耍本产品。

3.本产品应仅使用标记在机身上的安全特低电压供电。

4.本产品说明书电子档, 官方下载网站: <https://www.greatarmo.com>

产品参数

产品名称	超薄桌面风扇
产品型号	D8
输入	5V—1A
输入功率	5W
产品尺寸	164*134*35mm
执行标准	GB/T 4706.1-2024 ,GB/T 4706.27-2024

使用前请仔细阅读说明书，并保管好说明书

产品结构

扇叶

指示灯

Type-c

支架

开机键

使用说明

1.开机：单击开机键，风扇开机，连续按开机键，风量从1-3档位增加，指示灯跳转到相应档位。

2.关机：在切换档位过程中，长按开机键风扇关机，档位切换到第四个档位风扇关机,任意档位状态下,长按按键关机。

3.风扇充电的过程中第四个指示灯亮红灯闪烁，充满的情况下指示灯显示红灯常亮。

4.低电量提醒：电池电量低于10%的时候，红色灯会闪烁提醒充电，充电过程中红灯同时也闪烁，当充满电时候红灯常亮。

注意事项：

1.首次使用请充满电后在使用。

2.12岁一下的儿童，请在监护人的看护下使用。

3.本产品不防水，请勿用水直径冲洗产品，或在浴室，湿气重的地方使用。

4.禁止在高温环境下使用（高于60度），以及靠近火源，以免发生爆炸危险。

5.使用过程中若有冒烟，高温气候现象，请及时关闭电源停止使用，并及时联系厂家处理，请勿自行拆装以免发生危险。

包装配件

彩盒一套

说明书一张

数据线一条

产品一台

警告

◆本产品内置密封电池，无法自行拆卸。

◆请勿在潮湿环境中（如浴室）使用本产品，接触水可能会导致产品故障或损坏。

◆请勿敲击或摔打本产品，反复敲击可能会导致内部损坏

◆请勿自行拆卸、更改或者修理本产品。

◆请勿将产品投入火中，以免发生爆炸危险。

◆若产品在充电过程中出现异常高温或变形，请立即停止充电并联系售后服务中心处理。

◆请勿让7岁以下儿童单独使用本产品。

产品合格证

产品名称:	超薄桌面风扇
产品编号:	
产品型号:	D8
生产日期:	
检验员:	01

Ultra-Thin Desktop Fan

D8 User manual

Safety Instructions

1.This product must not be used by persons with physical, sensory or mental impairments, or by those lacking experience and knowledge (including children), unless they are supervised or instructed by a person responsible for their safety in relation to the use of this product.

2.Children shall be supervised when this product is in use to ensure they do not play with it.

3.This product shall be powered only by the safety extra-low voltage (SELV) marked on the unit.

4.Electronic version of this product manual is available for official download at: <https://www.greatarmo.com>

Product Specifications

Product Name	Ultra-Thin Desktop Fan
Model	D8
Input	5V—1A
Input Power	5W
Product Size	164*134*35mm
Compliance Standard	GB/T 4706.1-2024 , GB/T 4706.27-2024

Read this manual carefully before use and keep it for future reference.

Product Structure

Fan Blades

Indicator light

Type-c

Bracket

Power On

Instructions for Use

1.Power On: Single-click the power button to turn on the fan . Press the power button repeatedly to cycle the wind speed from gear 1 to gear 3, with the indicator light switching to the corresponding gear accordingly.

2.During gear switching, press and hold the power button to turn off the fan; switching to the 4th gear will also turn off the fan. Power off by long pressing the key in any gear mode.

3.The 4th indicator light will flash red while the fan is charging, and stay solid red when fully charged.

4.Low Battery Reminder: When the battery level is lower than 10%, the red indicator light flashes to remind you to charge. The red light also flashes during charging, and stays steadily on once the battery is fully charged.

Precautions:

1.Pleasefullycharge the battery before first use.

2.Children under 12 years old should use it under the supervision of an adult.

3.This product is not waterproof. Please do not wash the product directly with water, or use it in the bathroom or in places with high humidity.

4.Do not use in high-temperature environments (above 60 degrees Celsius) or near fire sources to avoid the risk of explosion.

5.If there is smoke or high-temperature phenomena during use, please turn off the power supply and stop using it immediately, and contact the manufacturer for treatment in a timely manner. Do not disassem-ble it yourself to avoid danger.

Packaging Accessories

Gift Box x1

User Manual x1

USB Cable x1

Product x1

Warnings

◆This product has a built-in sealed battery. Do not disassemble it by yourself.

◆Do not use in humid environments (e.g., bathrooms). Exposure to water may cause malfunction or damage.

◆Avoid impacts or dropping the product. Repeated shocks may damage internal components.

◆Do not disassemble, modify, or repair the product yourself.

◆Do not expose to fire or high heat to prevent explosion risks.

◆If abnormal overheating or deformation occurs during charging, stop use immediately and contact customer service.

◆Do not allow children under 7 years old to use this product unsupervised.

Product Certification

Product Name:	High-Speed Handheld FAN
Product ID:	
Model:	D8
Production Date:	
Quality Inspector:	01

技术要求

1.印刷必须清晰不得有断线、模糊不清等不良现象；

2.背胶必须耐温80摄氏度且不会翘起；

3.标签必须符合“SPI环境管制物质技术标准（SGP-0401）”最新版。

4.公差为±0.1mm。

!

温馨提示：请印刷供应商严格按照我司设计图纸印刷生产。

如贵司有生产上的原因需要调整图纸的字体、图形、颜色、刀模尺寸、材质工艺等，请必须通知我司相关负责的包装设计师，并在征得包装设计师同意的情况下修改文档并发回存档。

大花猫科技 Greatarmo Technology Co.,Ltd	型号	D8	物料	说明书			颜色	黑白	
	材质	80g书纸			工艺	单色			
	设计		日期	2026年03月05日		尺寸	100×70mm		公差±0.1
	审核		日期			单位	mm	页码	1
	批准		日期			比例	1:1	版本	V1.0